

WHO ARE WE

Taskem Chemical was founded in 1986 and is a well established company in Hong Kong and China for over 30 years. The founder carries 50 years of experience in the relevant industries and has served as a senior executive for several multi-national companies. Taskem Chemical provides a wide range of more than one hundred and fifty specialized products to various industries. Taskem Chemical also owns a manufacturing plant with a production line that manufactures high quality cleaning chemicals, qualified by International Standards including ISO-9001: 2008 (Quality Management) and ISO-14001: 2004 (Environmental Management).

We strive for excellence and aim to provide comprehensive cleaning solutions to improve the overall hygiene quality and environment, while bringing the greatest economic benefits for all enterprises.

公司簡介

亿瀚有限公司于 1986 年在香港成立,拥有超过三十多年专业经验,为不同行业提供一系列优质清洁洗涤剂。创办人具备 50 年专业经验及历任高职于数大跨国清洁剂公司。公司自设厂房,生产线符合国际认证 ISO-9001:2008 质量管理及 ISO-14001:2004 环保管理认证。

我们现有壹佰伍拾多个专业清洁产品及配方,同时亦不断致力研发更多优质的产品。以满足各中企业的清洁需求,并以最务实的价格达致最理想的使用效

億瀚辦事處

總公司

地址: 香港沙田火炭

坳背灣街2-12號

威力工業中心E座一樓

電話: (852) 2692-2238 傳真: (852) 2695-1500

電郵: sales@taskemhk.com 網址: www.taskemhk.com

澳門

池址: 澳門慕拉市前地120-122號永堅工業大廈9字樓D座

電話: 853-6679 1758 傳真: 853-2848 1708 電郵: sales@taskemhk.com 網址: www.taskemhk.com

深圳

地址: 中國深圳市羅湖區人民北路洪湖大廈1015室

電話: 775-2590 6396 傳真: 755-8211 1023 郵政編碼: 518001

電郵: sales@taskemhk.com 網址: www.taskemhk.com

北京

中國北京市朝陽區朝陽門外大街19號華普國際大廈1507A室

電話: 10-8775-8272 / 6580-2658

傳真: 10-8775 8272

郵政編碼: 100006

電郵: sales@taskemhk.com 網址: www.taskemhk.com

杭州

也址: 中國杭州市西湖區古墩路598號同人廣場B座922室

電話: 571-8826 9422 / 8826 9455

傳真: 571-8826 9422

郵政編碼: 310030

電郵: sales@taskemhk.com 網址: www.taskemhk.com





Taskem Chemical

清洁需求[,]应有尽有 A Spectrum of All Your Cleaning Needs

产品目录 PRODUCT CATALOG

工业维护产品系列 Industrial Maintenance Catalogue





ISO 14001:2004

ISO 9001:2008

T: (852) 2692 2238 F: (852) 2695 1500 http://www.taskemhk.com



化油剂 Degreasers



环保化油剂 TK 338-Biodegradable Degreaser

容量 5, 20,60, 200L

特强配方的液体万用清洁,不含强碱成分,组合有机和无机性的表面活性剂,能快速有效地把各种不同程度性质的油垢、污渍轻易的除去。

TK 338 is a biodegradable degreaser with non-caustic formulation, containing emulsifers and surfactants that work synergistically to attack varieties of soils.



除油清洁剂TK 323- Heavy Duty Degreaser

容量 5, 20, 60, 200L

特别配方的液体万用清洁,组合有机和无机的洗涤剂成分,能快速有效地把各种不同程度性质的污垢、油渍轻易的除去。 TK 323 is a powerful concentrated degreaser that contains alkaline, emulsifier and surfactants that work synergistically to attack varieties of soils



除油清洁剂TK 328 -Heavy Duty Liquid Cleaner

容量 5, 20, 60, 200L

TK 328 是一种液体万用清洁剂,综合有机和无机性的洗涤剂成分,能把各种不同程度性质的污垢,油渍轻易的除去。 TK 328 is a heavy-duty liquid cleaner that contains alkaline, emulsifier and surfactants that work synergistically to attack a variety of soils.



强力化油剂 TK 30- Heavy Duty Degreaser

容量 5, 20, 60, 200L

TK 30 是一种液体万用清洁,组合有机和无机的洗涤剂成分,能快速有效地把各种不同程度性质的污垢、油渍轻易的除去。 TK 30 is a very effective heavy-duty degreaser that contains alkaline, emulsifiers and surfactants that work synergistically to attack a variety of soils.



强力硷性除油剂-SUPRA-Heavy Duty Alkaline Degreaser

容量 5, 20L

强力碱性除油剂含有乳化剂和表面活性剂,能快速有效地把各种不同程度性质的污垢、油渍轻易的除去。 Supra is a heavy duty alkaline degreaser that contains emulsifier and surfactants that work synergistically to attack varieties of soils

工业专用清洁剂 Specialty Cleaners



多用途乳化清洁剂 T.K. 468-Versatile Emulsion Cleaner

容量 20,60L

T.K. 468 是一种多用途重油污乳化清洁剂。它可用于清洁剂机设备表面的多种有机物。有效地对焦油,柏油,油脂,沥青等。 T.K. 468 is a versatile heavy-duty emulsion cleaner used to clean a wide variety of organic soil from equipment surfaces. It effectively removes tar, grease, and heavy soil from various equipment.



强力马达清洗剂 E.M.C -Motor Cleaner

容量 20L

E.M.C 是一种工业设备的清洗剂。由电气设备的电动机,发电机,大型电磁阀门,到机械设备的气缸,过滤器,齿轮箱等等,E.M.C 能够有效地除油污,脱脂洗涤。

E.M.C is an effective motor cleaner designed for degreasing electric motors, generators, switchgears, commutators etc. It is designed primarily as a replacement for toxic chlorinated solvents.



铁路车辆洗涤剂TK 5573- Liquid Acid Detergent for Railroad Equipment

容量 25,60,200L

TK 5573 是一种酸性洗涤剂,能快速地清除一切铁路运行上的各种污渍,不会伤害油漆及玻璃表面。

TK 5573 is an acidic based detergent used to remove any dirt from railroad travels, without damaging any paint or glass surfaces.



喷洗除油剂 SPC 101-Spray Wash Cleaner

容量 25Kg

SPC 101 是一种喷洗除油剂,组合有表面活性剂,湿润剂。能将动物,植物,矿物油脂,污渍清除,过水容易。 SPC 101 is a type of spray cleaner combined with active surfactant and wetting agent. SPC 101 is capable in removing animal, plant, and mineral oils easily by rinsing with water.





喷淋清洗剂 SPC 102- Spray Wash Cleaner

容量 25L,60L

SPC 102 能够从高压的喷洗或冲洗将大规模的钢,铸铁,和类似零件表面上的各种污垢清洗掉。

SPC 102 can be used to effectively spray clean or rinse off any dirt stains from large steel, cast iron, or similar metal surfaces.



地面清洗剂 Floor Cleaner

容量 25Kg

Floor Cleaner 是一种硷性的清洁剂,组合多种表面活性剂。能迅速及有效地把一切重污及焦油清除。 Floor Cleaner is a specially formulated product specifically designed for cleaning floors that have accumulated all kinds of

酸性清洁剂 Acid Cleaners



除锈剂 PHOS-IT- Rust Remover

容量 25L

PHOS-IT 是一种浓缩性的除锈剂。能够去除钢制,铁制零件及锈渍,氧化层,油污等等。手动或使用热槽浸泡清洗均可。 PHOS-IT is a concentrated rust remover, capable of removing rust, soils, tarnish, oxides and more. Can be cleaned manually by hand or through hot tank immersion cleaning.



酸性清洁剂 TK 303- Acid Cleaner

容量 5,20,60L

TK 303 是一种酸性清洁剂,能快速有效地清除一切水垢、锈渍、英泥及石屎。

TK 303 is a mild acid cleaner, specifically designed to remove dirt, algae, dust, lime, cement stains and scale from equipment, stones and tiles.



空调系统清洁剂 COIL CLEAN Air-Conditioning Cleaner

容量 5, 25L

COIL CLEAN 是一种冷气机清洁保养剂。 COIL CLEAN 为酸性之水溶剂,能清洗空调系统,散热片,风扇页,格网,过滤器,铝质及冷冻器的铜管等金属表面的氧化膜及灰尘油污。

COIL CLEAN is an effective, heavy duty acid cleaner designed to remove dirts, algae, dust, and oxide build up from air-conditioning and refrigerating units.



彩码除垢剂 D-Scale 垢-Color Coded Scale Remover

容量 25,60L

D-Scale 垢清是一种冷却塔及热交换器主机水垢去除剂。用于添加于冷冻水中的药水。它的特殊色码配方可以根据颜色变化判断系统是否清洗乾净。

D-Scale is an effective cool tower and heat exchanger scale remover. It contains metal corrosion inhibitors and is effective to remove lime, urine, mineral deposits and cement scale.

液体洗手液 Liquid Hand Soaps



洗手液 GONE- Heavy Duty Hand Cleaner

容量 4x5L

GONE 是一种工业重污洗手液,适用于各种不同工业油污清洗,能快速有效地清除油污,含有清新香橙气味及护肤作用。 GONE is a specially formulated heavy-duty hand cleaner designed for cleaning the heaviest of duty soils from your hands. It quickly removes oil, grease, and dirts and provides Vitamin D and an orange scent to your hands after washing.



洗手液 CREAMY- Liquid Hand Soap

容量 4x5L

Creamy 是一种温和的洗手皂液,在软水或硬水的环境下均能产生良好浓皂水作用,容易起泡沫,性质温和而不会刺激皮肤,用量少而去污力高。

Creamy is a liquid hand soap designed for all hand cleaning applications. Its formulated to provide an ideal moisturizing effect and a pleasant smell.

